

# The 13th Asia-Pacific Symposium on Internetware (Internetware 2022)

## Invitation Letter

June 11-12, 2022, Hohhot, China

Dear Attendee,

Affected by the Covid-19, the 13th Asia-Pacific Symposium on Internetware (Internetware 2022) is scheduled to be held online from June 11 to 12, 2022. The symposium was hosted by CCF and ACM, and undertaken by the College of Computer Science of Inner Mongolia University, the Technical Committee of Systems Software of CCF and the Technical Committee of Software Engineering of CCF. This symposium aims to provide an interactive forum where researchers and professionals from multiple disciplines and domains meet and exchange ideas to explore and address the challenges brought by Internetware. The symposium sincerely invites experts, scholars from domestic and foreign universities, scientific research institutions, business people and other relevant personnel to participate in the symposium.

There are two types of registration for Internetware 2022: Author and Attendee. At least one author for each accepted paper must complete an Author Registration in order for the paper to be included in the symposium proceedings. The following table shows different kinds of registration fee:

Author		Attendee	
CCF/ACM Members	Non-CCF/ACM Members	CCF/ACM Members	Non-CCF/ACM Members
1500 CNY	1900 CNY	400 CNY	500 CNY

Please visit the symposium website <https://internetware2022.github.io> for the symposium schedule and registration details.

Thank you for your support. We look forward to your registration and participation at Internetware 2022!

Internetware 2022 Organizing Committee  
May 22, 2022



# 第十三届亚太网构软件研讨会 (Internetwork 2022)

## 邀请函

2022 年 6 月 11 至 12 日, 中国呼和浩特

尊敬的参会代表:

受疫情影响, 第十三届亚太网构软件研讨会 (Internetwork 2022) 定于 2022 年 6 月 11 日至 12 日在线上召开。本次会议由 CCF 与 ACM 主办, 内蒙古大学计算机学院、CCF 系统软件专委会与 CCF 软件工程专委会承办。本次会议旨在为软件开发与互联网软件领域研究者与工程技术人员就网构软件发展与前景提供交流平台。大会诚邀国内外高校、科研机构专家、学者, 企业界人士及其他相关人员参会交流。

Internetwork 2022 提供两种注册方式: 论文作者和一般参会者。每篇论文至少有一名作者注册并参会, 以便论文被纳入会议论文集。下表列出了不同注册类型的收费标准:

论文作者		一般参会者	
CCF/ACM 成员	非 CCF/ACM 成员	CCF/ACM 成员	非 CCF/ACM 成员
1500 元	1900 元	400 元	500 元

请您访问会议网站 <https://internetwork2022.github.io> 了解会议日程和注册详情。

感谢您的支持, 我们期待您的注册和参与!

第十三届亚太网构软件研讨会组委会

2022 年 5 月 22 号

